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Uitkomst enquête brug Bergseweg Vreeland

In oktober 2023 bent u geïnformeerd over de voorgenomen aanpassingen om de brug aan de 
Bergseweg te Vreeland toegankelijk te maken voor al het gemotoriseerde verkeer. N.a.v. deze 
berichtgeving aan de inwoners, zijn er signalen afgegeven richting het college en uw raad dat 
het draagvlak van bewoners voor het volledig openstellen van de brug afnam. In de 
raadsvergadering van 22 december 2023 heeft een inwoner ingesproken en heeft de 
portefeuillehouder toegezegd mee te willen werken aan een enquête onder inwoners.

In februari 2024 is deze enquête uitgevoerd onder alle inwoners van Vreeland. 

Uitkomst enquête
De enquête geeft aan dat 48% van de inwoners van Vreeland de brug gesloten wil houden voor al het 
gemotoriseerde verkeer, 47% wil de brug volledig toegankelijk maken voor al het gemotoriseerde 
verkeer en 5% heeft geen mening. In de bijlage treft u de enquête aan met de daarbij gemaakte 
opmerkingen door respondenten.

Peilnota
De uitkomst van de enquête wordt als volgt voorgelegd aan de commissie Fysiek Domein in een 
peilnota.

- Peilen of de commissie zich kan vinden in het voornemen van het college om de brug aan de 
Bergseweg aan te passen zodat al het gemotoriseerde verkeer er gebruik van kan maken (dit 
heeft financiële consequenties die worden voorgelegd aan de raad). 

- Peilen of de commissie nog specifieke aandachtspunten heeft om mee te geven.

Eerdere besluitvorming en informatievoorziening
 Op 20 september 2022 is het voorstel door het college van B&W aangehouden om de brug 

niet aan te passen maar deze te voorzien van pollers met bijpassend toegangssysteem voor 
omwonenden en hulpdiensten. 

 Op 22 november 2022 is het voorstel om de brug te voorzien van beweegbare paaltjes met 
stoplichten besproken in de commissie Fysiek Domein.

 Op 14 februari 2023 is het onderwerp in de commissie Fysiek Domein besproken en is een 
Q&A aan raadsleden verstrekt n.a.v. een ingediende motie door de SP ter bespreking op de 
raadsvergadering van 7 maart 2023. De motie is afgewezen. 

 Op 10 maart 2022 is de raad via RIB-10, op 30 maart 2023 via RIB-10 en op 5 oktober 2023 
via RIB-31 geïnformeerd over de stand van zaken. 

 Op 8 november 2023 zijn schriftelijke vragen van D66 raadslid dhr. Tasche beantwoord.

 Op 22 december 2023 heeft een inwoner ingesproken op de raadsvergadering en heeft de 
portefeuillehouder toegezegd mee te willen werken aan een enquête onder inwoners van 
Vreeland.

Vervolg
Na bespreking in de commissie Fysiek Domein neemt het college een besluit en zal dit in het geval 
van financiële consequenties voorleggen aan u als raad.

In de link treft u de volledige enquête met de uitkomsten aan.
https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Documenten/20240311-Resultaten-enquete-Brug-Berseweg-
Vreeland-DEF.pdf
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